
 

 

PROTOKOLL STYREMØTE nr 6 
KARMØY HUNDEKLUBB 2024 
TIRSDAG 02.06.2024, KARMØY HUNDEKLUBB, SKUDENESHAVN 

Til stede: Elisabeth Førland, Leif Terje Iversen, Lillian Karin Johannessen, Tone Høines, Trygve 
Hermann Helgesen, Astrid Jægtvik,   
 

Meldt fravær: Stephanie Sterri,  
Ikke til stede: Kine Merete Helle Ærlig 
 
Grunnet fravær av styremedlem, har Astrid stemmerett på dagens møte 

Sak nr: Sak: Evt. ansvarlig: 

30/24 Gjennomgang av referat/protokoll fra møte 5, 15.05.2024 
 
-> ingen kommentarer 
 

 
 
 

31/24 Godkjenne referat/protokoll fra møte 5, 15.05.2024 
 
-> signert av alle, Lillian publiserer protokoll på nettsiden. 
 

 
 
Lillian 

32/24 Økonomi i klubben, Marie gir oss en status på dette 
 
Aktiviteter med inntekter tar seg opp frem mot sommeren. I tillegg til 
rallystevnet har det vært avslutninger og bronsemerkeprøver samt 
valpekurs. Vi er derfor noe mindre i minus nå enn tidligere, som 
forventet. 
 
Rosendahl er kjøpt inn til sommerutstillingen, halvparten av denne 
kostnaden går til Ølen etter utstillingen, men per nå ligger alle disse 
kostnadene på oss.  
 
 

 

33/24 Info fra NKK: 
 

 NKK Rogaland har fått beskjed om at fra 1. juli skal enkelte raser 
nå stå på rampe på utstilling. Der er ikke kommet noe offisielt 
fra NKK, så frem til vi får noe offisielt fra NKK, avventer vi med 
innføring av dette (muligens et FCI krav som ikke angår oss) 
 
 

 

34/24 Statusoppdatering Skeie/Skudeneshavn 
 

 Kvitte oss med den gamle plentraktoren og ATV’en, og kjøpe ny 
plentraktor med henger som erstatning for begge.  
Leif Terje henter inn pristilbud. 
 

 
 
 
 
Leif Terje 
 
 



 

 

 Kjøpe mer kabler som mangler før utstillingen, så de er på plass 
innen rigging. 
 

 Må ha en dugnad i Skudeneshavn slik at vi får ryddet opp før 
utstillingen starter.  
Møtes i Skudenes torsdag 11. juli klokka 18:00 
 

 Gjerdene på Skeie må sveises. Fikses etter sommerutstillingen. 
 

 Må sette opp dugnad for å få fikset tak på kontainer, male det 
nye treverket rundt taket, fuge vinduene, sette inn dører på 
Skeie. 
Elisabeth sender en mail til lederne i de ulike komitéene og 
setter opp et planleggingsmøte. 
 

 Må ha en dugnad på uteområdene på Skeie også, luking av 
banen osv så den er klar til rallystevne i august. 
 
 

Leif Terje 
 
 
 
 
Alle 
 
Leif Terje 
 
 
 
 
 
Elisabeth 

35/24 Oppfølgingssaker: 
 

 Lillian jobber med hjemmesiden til klubben. Første del skal 
være klar til å tas i bruk innen utstillingen. 
 

 
 
Lillian 

36/24 Sommerutstillingen Karmøy 2024: 
 

 Fordeling av diverse arbeidsoppgaver utført 
 

 Sjekke om noen kan kjøpe flere målestaver i Tvååker. 
 

 Må sjekke at der er nok toalettpapir og tørkepapir tilgjengelig. 
 

 Blomster bestilt hos Blåklokken, må hentes lørdagen.  
 

 Må legge ut lenker til katalog osv på lørdagsmorgen 
 

 Leif Terje kjører dommerne til flyplassen på mandagsmorgen. 
 

 Må fikse noen som kan spise med dommerne på søndagen.  
 

 Mangler 4 skrivere til utstillingen. 
 
 

 
 
 
 
Tone 
 
 
 
 
 
Lillian 
 
Leif Terje 
 
Tone 
 
 

37/24 Eventuelt: 
 

Ingen saker denne gang 
 

 

 DATO NESTE STYREMØTE: 6. august 2024 kl 18:00             

 


